
Medezeggenschapsraad 2022 - 2023 

VERSLAG MR-VERGADERING 

Datum: 24-05-2023 

Locatie: Kindcentrum Aan de Oosterplas 

Aanwezig: Vincent Bosma, Sandra Blaas, Karijn Simonetti, Marlene Hermans (online), Janneke van den Elzen, 

Yvon Ketelaars 

Afwezig:  

Notulist: Liesbeth 

Toehoorders: Charlotte Revet (lid van OC), Marie-France Vissers-Claessen namens GMR 

1. Opening en mededelingen 
 

2. Aanvullingen op de agenda 
. 

3. Ingekomen en uitgegane stukken 

• Protocollen Sociaal Veiligheidsplan (Vincent) 
 

4. Verslag vorige vergadering (d.d. 18 april 2023) 
Het verslag van de vorige vergadering wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 

5. Acties 

• Actie Marie-France: vrijwillige ouderbijdrage komt terug op agenda. 

• Actie Liesbeth: digitale geletterdheid opnemen in jaarplan: afgerond. 

• Actie Yvon: oproep schrijven voor kandidaten MR: afgerond. 
 
6. Inhoudelijke bespreking ingebrachte stukken/ agendapunten  

1. Protocollen Sociaal Veiligheidsplan 
Opmerkingen worden overgenomen door Vincent. Nu is gehele plan besproken. 

2. Nieuwe directeur 
Profielschets nieuwe directeur wordt besproken in besloten deel vergadering. Team is goed 
meegenomen in procedure nieuwe directeur, er is input opgehaald door Xaveer en het tijdspad is 
gedeeld. Vincent stuurt dit tijdspad ook door naar OMR. 
Vincent gaat na hoe over procedure nieuwe directeur te communiceren naar ouders. Niet alleen een 
brief vanuit de directeur, maar ook vanuit ATO (er schijnt een modelbrief te zijn).  
Overdracht vanuit MR naar nieuwe directeur: vergaderdata nieuwe schooljaar. Mochten er meer 
punten zijn, dan graag doorgeven aan Vincent.  

3. Voortgang sloop gymzaal 
Asbestsanering is gestart, verder is er geen communicatie geweest. Vincent gaat hier achteraan bij 
Ankie. Belangrijk om einddatum sloop te weten, zodat dan direct de aanleg van de buitenruimte kan 
worden gestart. 

4. MR-verkiezing 
Check door Ursula/PMR op dubbele stemmen binnen gezin (dan tellen deze per gezinslid half mee). Op 
maandag waren er 70 stemmen uitgebracht. Dinsdagochtend 30 mei reminder sturen (Yvon vraagt dit 
aan Ursula). Deadline woensdag 31 mei, vrijdag 2 juni bekijkt Janneke met Ursula de uitslag en deelt 
deze met ouders. 

5. Eventuele agendapunten GMR 
 

o Ouderbijdrage.  
Eerst met andere schoolbesturen bespreken, dan advies GMR inwinnen– op zijn vroegst 
verandering in 2024/2025. Tot die tijd wordt op onze school 1 brief over de ouderbijdrage en 1 
herinnering verstuurd, met daarbij wel duidelijk aangegeven dat het vrijwillig is. Charlotte vraagt na 
hoe dit te doen met een QR code om direct te betalen.  
 



o Vergoeding telefoongebruik:  
In voorbespreking afgeketst omdat Ankie niet herkende dat dit speelde onder personeel, daarom 
terug naar betreffende PMR (de Sprong). Vervolgens besproken in directeurenberaad, waarna brief 
PMR de Spong rondgestuurd is aan PMR andere ATO scholen. Deze brief is door PMR rondgestuurd 
naar teamleden van KC aan de Oosterplas, die zich hierin herkennen. Sandra beantwoordt de mail 
van de PMR van de Sprong. Vincent geeft aan Ankie door dat dit op onze school ook speelt.  

o Nieuw koersplan. 
Het nieuwe koersplan zal met veel toeters en bellen worden gelanceerd zodat het gaat leven bij 
teams, ouders, kinderen. Vincent maakt het schoolplan nog af voor vertrek. Ouderbetrokkenheid is 
belangrijk punt in koersplan, goed om dit ook op te nemen in het schoolplan. Ook aandacht voor 
activiteitenaanbod tijdens/na schooltijd (financiering?). Mogelijk conciërge in formatie. 

o Bestuursformatieplan.  
Er is een recruiter aangenomen op het stafbureau, met goed resultaat.  
Raad van toezicht heeft besloten dat er een tweehoofdig bestuur komt met kennis van Rijnlands 
denken en onderwijskwaliteit. Discussie over interim/tweede bestuurder en/of onderwijsspecialist 
en hoe dit wordt bekostigd. 

o Meer uren bonusproject/piketdiensten. 
ATO doet mee aan meer uren bonusproject vanuit de overheid. Interviews over behoefte aan 
piketdiensten (inval) als aanvulling op flexpool zullen worden afgenomen. 

o Blijk medeleven ATO 
Karijn kaart aan dat het tijdens een ziekteproces fijn zou zijn als er een kaartje/blijk van medeleven 
gestuurd zou worden vanuit ATO. Nu is dat geregeld via de directeuren. Marie-France neemt dit 
signaal mee naar P-GMR. 

 
6. Rondvraag 

• Belangrijk dat hekken en deuren op tijd opengaan in de ochtend. Hek kan al vroeg open en de deur 
moet echt om 8.20 uur open zijn.  

• Soms wordt bij activiteiten gecommuniceerd dat ze niet doorgaan bij gebrek aan vrijwilligers, 
bijvoorbeeld verkeersexamen. Is er dan daadwerkelijk om vrijwilligers gevraagd of is dat een aanname? 
Bijvoorbeeld bij de talentendag zijn nauwelijks ouders die zich hebben aangemeld als vrijwilliger. Nu 
pakt het team deze dag op. Gebrek aan aanmeldingen zou in de toekomst voorkomen kunnen worden 
door een concretere uitvraag. Ouders willen wel meehelpen als vrijwilliger, maar weten niet goed wat 
ze moeten doen.  

 
Directeur en toehoorders verlaten de vergadering 

 
7. Nieuwe directeur 

Dit onderwerp wordt besloten besproken. 
 

8. Volgende vergadering  
Op dinsdag 4 juli. Schoolgids is dan af. Schoolplan zal dan nog niet af zijn.  
In ieder geval op agenda: werkverdelingsplan, formatie. 
 

9. Sluiting 


